

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/4142

16 January 1975

Limited Distribution

Original: English/
anglais

IMPORT RESTRICTIONS OF JAPAN

Lifting of Import Restrictions

In a communication dated 8 January 1975 the Permanent Delegation of Japan has notified the following to the GATT secretariat.

The quantitative restriction on imports of integrated circuits (with not less than 200 elements in circuits) (BTN 85.21-2) was lifted on 25 December 1974. (The import of integrated circuits with less than 200 elements in circuits has been liberalized since April 1973.)

As a result of the above liberalization measure, the number of the tariff headings subject to residual import restrictions in Japan has been reduced to twenty-nine.

RESTRICTIONS A L'IMPORTATION APPLIQUEES PAR LE JAPON

Levée de restrictions à l'importation

Par communication en date du 8 janvier 1975, la délégation permanente du Japon a notifié l'information suivante au secrétariat du GATT.

La restriction quantitative frappant les importations de circuits intégrés (comptant au moins 200 éléments par circuit) (NDB 85.21-2) a été levée le 25 décembre 1974. (Les importations de circuits intégrés comptant moins de 200 éléments par circuit sont libérées depuis avril 1973.)

Par suite de cette mesure de libéralisation, le nombre des positions tarifaires auxquelles le Japon applique des restrictions résiduelles à l'importation est ramené à 29.